MP4 User Manual

Buttons Introduction.

- 1. The "M" Button at the top left corner which you can press to enter into "MENU" page
- 2. The "RETURN" Button at the top right corner, which you can press to back to the MENU page or volume up/down, Besides, if you press it for a while, you can return to the Home Page Mode.
- 3. The ¶ ◀ ◀" Button on the left, pressing it to play the last music, and if you press it for a while to back the music that you are playing.
- 4. The "▶ ▶ | " Button on the right, pressing it to play the next music, and if you press it for a while to forward the music that you are playing.
- 5. The "+" Button on the top, pressing it to Volume up or moving upward the MENU Choosing Function. 6 The "-" Button below pressing it to Volume down or moving downward the MENU Choosing Function.
- 7. The " I " Button in the middle, pressing it to play/pause, and pressing it for a while to switch the player off.

Transfer data:

Copy the music and the related data in your computer's hard disk through the connection between USB cable and PC. Switching to the disk of player and then paste the data that you want.

Charge Steps: 1 Use USB cable

USB cable can be used to transfer data

2. Connect your computer with charger to charge your

NOTICE: The specification of charger must conform with the following requirements.

Otherwise, we will regard any accidents or malfunctions

as the damage by yourself. INPUT: AC110~240V 50/60Hz Max: 100mA OUTPUT:DC5.0~5.5V 500mA~1000mA

3. There will be two tips when you are connecting: a. Charge and Transfer. It means the production(MP4)

can be charged in the case of transferring data. b.Charge and Play.It means the production(MP4)

can be charged under the condition of normal work NOTICE: You just can choose "h Charge a Play" when plugging charger.

Using Introduction:

1 Turn the Player On

Switch the player on by the "ON" button that is under it.And then the player is switched on with "Welcome". 2. Home page:

Function option: You can browse all options by pressing "the 'VOLUME' button/the 'M' button/the 'I < hutton/the '▶ ▶ I' music hutton'

3 Music:

After choosing the music mode pressing the ">| | button and adjusting the volume

Play/Pause:Pressing the "▶I I " button to play/pause " button to Fast Forward/Fast Backward Switch the Music:Pressing the " ◀ ◀" button/the

"▶▶| " button to switch your music. Playing Settings: Pressing the M button to move into playing settings in which you can set playing pattern, volume setting, FQ setting and so on.

Return: You can return to home page by holding the RETURN button under all conditions. 4 Video

Volume Adjustment: Pressing the "+" button or the "-" button to adjust volume.

Play/Pause:Pressing the " ◀ ■" button to play/ pause while playing.

"> > | " button to Fast Forward/Fast Backward. button to switch the video. Return: You can return to home page by holding the

RETURN button under any conditions. Note: The player only supports the 160*128 AMV

5.Radio:

Pressing the " 4 4" button to choose radio in the home page Pressing the " ◀ ◀ button/the "▶ ▶ button to choose function menu, like preset station.

user station manual search and auto-search 6 Images

switch images in Image Browsing Interface. 7 Record:

Pressing the ▶ button to start recording Pressing the Mihutton, to choose, sound quality after that pressing the | button to record and pressing again to pause it. Holding the RETURN button to save it and return to menu

Playing record: Choosing the Voice function, then pressing the | button to play your record. 8.E-book

▶ ▶ button to UP/DOWN PAGE

Auto play: Auto-playing your files after choosing the time you want

9 Tool:

Stopwatch: In the tool interface, press the play key to enter the stopwatch function, press the play key to start timing, press the right key to increase the number of times, press the left key to return backthe last time record. Bluetooth Launch: Control Bluetooth on/off (confirm by pressing ▶ I key)
Note: After the Bluetooth transmitter switch is turned on.

wait for a moment. The machine will search for the automatic connection of the nearby Bluetooth device. Make sure that he Bluetooth device is not connected. 10 Settings:

▶▶ button to choose the option of settings. FAQ.

If appearing some unusual phenomena like black screen or can't work. You could report it It will work normally.

1 Can not boot

-Check if there is no power

-Check it again after you connecting your charger -If it still cannot be turned on, please contact us.

2 Serious noise

- -Please check your boot plug, because the dirt would make noice
- -Check if your music is damaged, you could replay other music to determine it.
- -If the file was damaged, it might lead to serious noise. 3 NO Sound
- -Please check if you turn the volume to 0
- -Please check whether the ON/OFF button is turned or not
- 4 Bluetooth Connection

-If Bluetooth is not connected, please wait for a moment in the interface opened by Bluetooth launch, waiting for the machine to connect with Bluetooth device. Disconnect Bluetooth device from other Bluetooth transmitters, leaving the Bluetooth device idle and waiting for the machine to connect with the Bluetooth device

unctions:			
NO.		Function list	
	Number Name	Content	
1	Music format	Support MP3,WMA, OGG,APE,FLAC,WAV formats	
2	Video format	AMV	
3	Images	Support JPG, JPEG, BMP and GIF formats	
4	E-book	Support TXT format	
5	Radio	Support radio	
6	Record	Support record	
7	Bluetooth function	Bluetooth 4.2 support	
<u> </u>			

Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two

(1) this device may not cause harmful interference and

(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: --Regrient or relocate the receiving antenna

-- Increase the separation between the equipment and receiver

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected --Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for helpNOTE:

This device and its antenna(s) must not be colocated or operation in conjunction with any other antenna or transmitter.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without

MP4操作说明书

(一) 操作说明。

左上角的M (menu) 键, 按下调出菜单界面;

右上角的返回键: 短按, 退出菜单或者音量设定, 长按退出到主菜单模式;

左边的LAST键: 短按切换上一曲文件, 长按快退功能。 右边的NEXT键: 短按切换下一曲文件, 长按快进功能

上边的+键: 音量加, 或者往上移动菜单选择项;

下边的-键: 音量减,或者往下移动菜单选择项。

中间按键是play键, 短按播放暂停,长按关机。

(二)传输资料

通过USB数据线与电脑PC机连接、在电脑硬盘中复制 需要传输的音乐等相关资料,切换到播放器容量盘粘贴即 可实现资料传输,

(三) 充电步骤

1. 使用USB数据线

USB数据线用于数据传输,也可用于连接电器充电

2. 使用电脑和充电器进行充电, (充电器不标配) 特别注音·所告充由器规格必须符合以下更求否 则出现任意外或故障本公司则视为人为性损坏 输入: AC 110-240V 50/60Hz Max:100mA

输出, DC 5 0-5 5V 500mA-1000mA 3. 连接时候会有2个提示: a充电和传输, 是指小机在 联机当U盘传输资料情况下充电; b充电和播放,是 指小机可以在正常工作情况下充电

注意: 插充电器时候只能选择b充电和播放。

(四)传输资料

1. 开启播放器

把下放拨动开关打开, 开机显示Logo,

功能选择:短按"音量键/菜单键/上一曲/下一曲键 可以浏览各个洗项?

3 音乐

选择音乐模式后,按播放键进入,音量调节; 播放/暂停:播放中短按播放键实现播放/暂停。 快进/快退:长按上一曲/下一曲键实现快进/快退。 曲目切换: 短按上一曲/下一曲键实现上一曲/下一曲

播放设置:音乐播放界面,短按M键可进入播放设置, 可以设置播放模式/声音设置, FO(均衡器)等设置

返回: 任意状态下长按返回键即可返回主界面。

4. 视频

音量调节: 短按+或-调节音量。

播放/暂停,播放中衔搭播放键宏视播放/暂停 快进/快退:长按上一曲/下一曲键实现快进/快退。

曲目切换:短按上一曲/下一曲键实现上一曲/下一曲

返回:任意状态下长按返回键即可返回主界面。 备注: 本机只支持通过专用转换后的160*128

AMV格式视频

主界而状态下洗择收音机按播放键进入。按上/下一

曲选择功能菜单,预设电台/用户电台/手动调谐/自动 调谐, 讲行各种操作。

6. 图片

图片浏览界面、短按上一曲/下一曲键实现图片切换。

在主界面状态下,按播放键进入录音功能,短按M键 进入音质选择,选择后按播放键开始录音,短按播放键 暂停录音,长按返回键保存录音和返回主菜单。

播放录音: 在主菜单选择语音功能, 按播放键进入选择 录音文件讲行播放。

8、电子书

上/下翻页: 短按上一曲/下一曲键实现上下翻页切换 自动播放时:选择时间后自动播放文件

秒表: 在工具界面下, 按播放键进入有秒表功能, 按 播 放键开始计时,短按右键增加计时数量,短按左键返 回上**一**条计时记录

蓝牙发射:控制蓝牙的开/关(按 ▶ 1 1 键确认) 备注: 蓝牙发射开关打开后, 等待一会, 机器会搜索附近 的蓝牙设备自动连接, 请确保蓝牙设备处于未连接状态。 10、设置

功能选择: 短按上一曲/下一曲键选择设置选项 (五)常见问题:

加在操作中 机聚遇到非法操作所出现的异常现象 如黑屏/无法操作等,可能讨电源开关关机,随后重新 开机,既可恢复正常。

① 播放器不开机

▲ 检查电池是否无电、

- ◆ 连接电源适配器后再次检查,
- ◆ 如果充电后仍然无法开机,请与我们的客服联系。

② 严重的噪音

- ◆ 请检查开机的插头是否干净,污物可导致噪声
- ◆ 检查音乐是否损坏,试播放其它音乐来确定,
- ◆ 如果文件已被损坏,可能导致产生很严重的噪音 或跳音

③ 开机内听不到声音

◆ 请检查音量是否设置 0.

◆ 请检查开机的连接没有问题、

◆ 蓝牙连接不上的请在蓝牙发射打开的界面里等待一会。 等待机器与蓝牙设备连接。将蓝牙设备与其他蓝牙发 射器断开连接, 让蓝牙设备处于空闲状态后等待机器 与蓝牙设备连接

(六)功能列表

编号		功能列表
	名称	内容
1	音乐格式	支持MP3、WMA、OGG、 APEFLAC、WAV等格式
2	视频格式	支持 AMV (已转换视频)格式
3	图片功能	支持JPG、JPEG、 BMP、GIF格式
4	电子书	支持 TXT格式
5	收音功能	支持收音
6	录音功能	支持录音
7	蓝牙功能	支持蓝牙4.2

本设备符合FCC规则的第15部分。 操作须符合以下两个条件:

(1) 本设备不得造成有害干扰;

(2) 本设备必须接受任何收到的干扰, 包括可能造成不希望的操作的干扰。 未经负责遵守的一方明确批准的改变或修改可能会使用户操作设备的权力失效。 注意:本设备已经过测试,符合FCC规则 第15部分规定的B类数字设备的限制。 害干扰。然而, 就们不能保证在特定定的对于 表一大, 而, 就们不能保证在特定定的对于 装中不会发生干扰、如果本设备确实对于 线电或电视接收造成有害干扰,并且可以 通过关闭和开启设备来确定,我们鼓励用

··调整接收天线的方向或重新定位。 ·增加设备和接收器之间的距离--将设备连接到与接收机所连接的电路不 同的插座上。一请咨询经销商或有经验的 无线电/电视技术人员的帮助。 注意:本设备及其天线不得与任何其他天 线或发射器放在一起或一起操作。 射频暴露:

户尝试通过以下一项或多项措施来纠正干

30分 经评估。 本设备符合一般的射频暴露要求 该设备可在便携式暴露条件下使用, 不受限制。